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Geacht College, 

Het stond prominent in het Verkiezingsprogramma van de VVD Venlo; onderhoud van het groen in 

de openbare ruimte. Onder het motto ‘Venlo is te mooi om vies te zijn’ voerde wij er campagne voor 

naar 16 maart. 

Deels verheugd gaf de formateur in de toelichting op het Coalitierapport aan dat groen in de 

openbare ruimte extra aandacht zal krijgen. In uw coalitieakkoord staat onder ‘Openbare Ruimte’ op 

pagina 17: “De kwaliteit van onze openbare ruimte vinden wij belangrijk; … meer groen… Het beheer 

en onderhoud van de openbare ruimte, …,  wordt belangrijker. 

Niets blijkt minder waar; “We zetten het gevoerde beleid van de afgelopen jaren door en blijven 

hierin investeren”. Nieuw beleid is nodig omdat deze wijze van onderhouden een trend is.  

 

 

 

 

 

 

Bovenstaande foto’s geven de actuele (3-7-22) situatie weer op de Laaghuissingel. Ik had er nog wel 

tientallen meer kunnen maken in de gemeente. 

Eerder gaf u aan dat deze situatie het vingerende maaibeleid betreft om zo biodiversiteit te laten 

ontstaan. Biodiversiteit ontstaat met wilde bloemen en (on)kruiden. Een paradijs voor insecten en 

vogels, kijk op deze link . Distels, brandnetels, zuring en schietmeel, om maar enkele te noemen, 

vermenigvuldigen zich zeer fors en voegen niks toe aan de gewenste biodiversiteit. Overwoekeren de 

omgeving (hoogte en intensiteit) en is de resultante van slecht of helemaal geen onderhoud. De 

huidige situatie van (midden)bermen in onze gemeente op vooral doorgaande wegen belemmert op 

veel plaatsen het zicht voor weggebruikers en draagt zo bij aan meer verkeersonveiligheid. 

Vraag 1: Bent u het met de VVD eens dat het huidige maaibeleid van (midden)bermen slecht is, de 

biodiversiteit niet bevorderd en het geheel een zeer slecht onderhouden indruk geeft van de 

Openbare Ruimte en daarbij de verkeersveiligheid belemmert? 

 

Vraag 2: Als u vraag 1 met ‘Ja’ beantwoord kunt u aangeven wat u hier structureel aan gaat doen? 

Vraag 3: Bent u het met de VVD eens dat aan de huidige situatie zo snel mogelijk een einde aan moet 

komen om reden zoals aangegeven? Indien ‘Nee’, graag nadere duiding.  

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
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https://www.onzenatuur.be/artikel/bloemen-in-onze-bermen-onkruid-kleurt-de-straatkant

